
 

 

Concept Notulen Algemene Ledenvergadering 

Maandag 23-10-23 
Aanwezig: 27 leden 
Officiële afmeldingen: Ton en Marion van Litsenburg, Marco Tijl, Henny van Bijnen, Pascal Sluyter, Leon Eikemans, Henk 
Mees, Jos van de Wal, Eva Damen, Frank van Lexmond, Marcel den Brok 
 
1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Henri Ekstijn  heet iedereen welkom op deze ALV in de 126ste jaargang van RKVV Wilhelmina. We staan 
stil bij de overledenen van afgelopen seizoen: Henk Bulter, Cees Biemans en Roy Pelders. Na een minuut stilte 
vervolgt de vergadering. 
 

2. Rondvraag 
De rondvraag start met een verzoek van Herman Wijnen om in het jaarverslag ook aandacht te besteden aan de 
voetbalprestaties van de overige senioren en jeugdteams. Hier wordt volgend jaar invulling aan gegeven. 

 
Hans van de Leeuw heeft twee vragen: 
 Is het niveau van het voetbal voldoende onder de aandacht?  

Henri verwijst naar latere presentaties van Coen en Jorg. Zowel in het organigram als vanuit technische zaken 
wordt de aandacht verhoogd.  

 Zou een uitbreiding met andere activiteiten dan voetbal bij onze vereniging kunnen horen, b.v. op veld 6?  
Gemeente heeft aangegeven veld niet te willen ontwikkelen. Vanuit bestuur zijn op dit moment geen ambities in 
die richting, het voetbal goed ontwikkelen heeft voor nu de prioriteit. Wel is er een uitbreiding van leden 
gekomen door de samenwerking met stichting Alleen Jij Bepaalt.  
 

3. Notulen 
De notulen van de ALV van 5 september 2022 worden besproken. Jaap Wolvekamp geeft aan zich niet te kunnen 
vinden in het stuk over zijn vertrek en dat van Ergin Dag. Theo van Kaathoven sluit zich hier bij aan. Met dit 
voorbehoud keurt de vergadering de notulen goed. Over de actielijst en bijbehorende uitleg zijn geen vragen. 
 



 

 

4. Jaarverslag van de vereniging 
Over het jaarverslag zijn behoudens de vraag tijdens de rondvraag geen vragen of opmerkingen. 
 

5. Verkiezing bestuursleden 
Ton van Litsenburg is door ziekte niet in staat bij de ALV aanwezig te zijn. Henri bedankt hem uitgebreid voor alles 
wat hij voor de vereniging heeft gedaan. De laatste jaren als bestuurslid, maar daarvoor langdurig  in allerlei 
verschillende functies. Ton wordt beterschap gewenst een krijgt applaus vanuit de zaal. 
 
Ook Rob Broers stopt als bestuurslid. Henri bedankt ook hem als bestuurslid en daarvoor voorzitter. In deze jaren is 
veel bereikt en heeft de vereniging stappen vooruit gezet. Hartelijk dank. Ook nu volgt applaus. Rob bedankt 
vervolgens de zaal en geeft aan beschikbaar te blijven op projectbasis (zie ook punt 7 op de agenda). 
 
Gedurende het seizoen was eerder Mariëlla Stadts al afgetreden. 
 
Bestuur stelt voor Mart Bammens te benoemen als bestuurslid. Vergadering gaat hier mee akkoord. 
 
Blijft een teer punt dat bestuur onderbezet is, het is nog altijd zoeken naar een penningmeester en bestuursleden 
voetbalzaken, horeca, commercie en communicatie. 

6. Verkiezing voorzitter 
Het bestuur stelt voor om Henri Ekstijn opnieuw te benoemen als voorzitter. Hij wordt per acclamatie gekozen.  

7. Speerpunten beleid 2023 – 2024 
 Invullen open posities hoofdbestuur 
Bestuur heeft Jorg de Bakker gevraagd een voortrekkersrol te nemen in het werven van de openstaande posities in 
het hoofdbestuur. Vorig jaar heeft hij dit met succes gedaan voor het jeugdbestuur. Jorg neemt het woord en licht 
toe hoe zijn aanpak gaat zijn. Vijf jaar geleden heeft hij ook al geholpen bij het vormen van het toenmalige bestuur. 
Vanuit de visie en kracht van de club, ligt de focus op kwaliteit, zoeken naar samenwerk(st)ers en bestuurders (m/v) 
die constructief bouwen. Stap voor stap met een eigen portefeuille, maar vooral ook gezamenlijk als bestuur. Het 
gaat niet om zo snel mogelijke opvulling, maar om de juiste mensen op de juiste plek. Uiteindelijk is het doel de 
organisatie als boom op te zetten, met in totaal zo veel mogelijk vrijwilligers. Eindpunt moet zijn niet een volledig 
bestuur, maar ook een zodanige invulling, dat deze ook in de komende jaren gevuld blijft.  



 

 

Jorg zal in kleine gesprekken zijn netwerk in de vereniging benutten en ook via-via met zoveel mogelijk mensen in 
contact komen. Hij staat open voor suggesties en ideeën. 
 
Vanuit de zaal wordt geopperd om de rol die Jorg nu vervult, structureel in te vullen middels een 
vrijwilligerscoördinator. Bestuur neemt het idee mee in de evaluatie van de ALV. 

 
 Technisch beleid 
Bestuur is blij middels Coen van Overbeek weer te beschikken over een hoofd jeugd opleidingen. Het is een groot 
aandachtspunt om de vereniging weer op een hoger technisch niveau te krijgen, uitstroom te verminderen en 
doorstroom van jeugd naar de seniorenselectie te versterken. Coen licht e.e.a. toe. Hij geeft aan aanspreekpunt te 
zijn voor alle trainers, probeert helderheid te verschaffen om zo alle neuzen dezelfde kant op te krijgen. Hierin is 
communicatie een belangrijk punt, hij streeft naar korte lijnen en transparantie door de hele organisatie heen, met 
als doelstelling het voetbal zo goed mogelijk, maar ook zo leuk mogelijk te maken. Uiteindelijk is stappen maken 
belangrijker dan winnen. Hiervoor zijn ook de externe contacten met b.v. SBB, KW1C, sport medisch centrum en 
FCDB aangehaald.  
 
Er zijn al veel goede trainers en trainsters binnen de jeugd. Er wordt extra ingezet om opleidingen te volgen, 
toelichtingsgesprekken en -bijeenkomsten te organiseren en waar nodig gebruik te maken van externe hulp, door 
b.v. een Performance trainer, dit geldt voor alle train(st)ers en niet alleen voor de selecties.  
 
Het trainerschap is ook anders, nu minder op straat wordt gevoetbald. Er is andere oefenstof om spelers in minder 
tijd fit te krijgen. 
 
Vanuit de zaal worden enkele vragen gesteld: 
– Wordt de gratis intake bij fysio gecommuniceerd? Ja, dat is en zal via de appgroepen van coördinatoren en 

elftallen worden gedaan. 
– Is dit verhaal in overeenkomst met het technisch beleidsplan jeugd 2021-2025? Niet 1-op-1, maar wel met veel 

overeenkomsten. Ook verschillen, zo zie je bijvoorbeeld een veel sterker dan in dit plan verwachte groei van het 
meisjesvoetbal. Daar moet het plan op worden aangepast.  

 Vervanging verlichting velden door ledverlichting 
Henri Ekstijn licht toe dat veld 3 afgelopen week is voorzien van nieuwe ledverlichting. Dit is door de gemeente 
uitgevoerd. Op veld 5 is de verlichting eigendom van Wilhelmina, ook hier wil het bestuur de verlichting gaan 



 

 

verbeteren. Onderzoek loopt wat allemaal precies moet worden vervangen, zo is de bekabeling gecontroleerd en 
zijn de masten technisch gekeurd. Later in de begroting zal blijken dat hier financiële ruimte voor is vrijgemaakt, 
uiteraard wel afhankelijk van de resultaten van de onderzoeken. 

 
 Energiemaatregelen 
Rob Broers licht de acties op dit vlak toe. Vorig jaar is een belangrijke stap gezet met de tochtsluis in de kantine. 
Daarnaast zijn allerlei kleinere zaken opgepakt, zoals het verbruik van de verwarming. Alles bij elkaar heeft dit tot 
resultaat gehad dat het gasverbruik is verlaagd van 14000 m3 naar nu 6000 m3. Volgende stap is in de kantine de 
verwarmingsradiatoren te vervangen door Airco units (die dus ook kunnen verwarmen). Ook hiervoor is ruimte 
gemaakt in de begroting. 

 
 Voorbereiden verbouwing kantine 
Rob geeft ook aan dat er plannen zijn de kantine te verbouwen. Deze wordt ouder en ouder en heeft nu een 
rommelige uitstraling door allerlei verschillende vormen en kleuren. Via een professioneel gemaakt ontwerp wordt 
e.e.a. toegelicht. Zo is het belangrijk de plafondtegels te vervangen, deze weerkaatsen nu teveel geluid. Naast dat 
vervanging een noodzaak is, is de verwachting dat een moderne uitstraling ook zal leiden tot een hogere omzet. Plan 
is uiteraard afhankelijk van het financieel plan en zit derhalve nog niet in de begroting. Er wordt gezocht naar extra 
sponsoren en vrijwilligers om bijvoorbeeld sloop- of schilderwerkzaamheden uit te voeren. Vanuit de vergadering 
wordt aangegeven, dat het plan compleet of niet moet worden uitgevoerd. 

 
8. Pauze 

 
9. Financieel verslag seizoen 2022 – 2023 

Penningmeester presenteert de cijfers, In algemene zin was het een goed financieel jaar, met een positief 
eindresultaat. Meer vrijwilligers zouden dit beeld nog beter kunnen maken. Er worden nu externe kosten gemaakt, 
die daardoor voorkomen kunnen worden. Daarnaast blijft omzet liggen bij sponsoring en acties als de grote club 
acties en werving vriendenloterij. 
Uit de balans wordt duidelijk dat de voorzieningen voor het 125-jarig jubileum en bijbehorende jubileumshirts zijn 
verbruikt. De voorziening voor energiebesparende maatregelen is ongeveer voor de helft verbruikt. Er is een nieuwe 
voorziening aangelegd voor de verbouwing van de kantine. 

  



 

 

10. Verslag kascommissie 
Peter Verbunt leest het verslag voor. Door het ontbreken van contant geld en het intensiever gebruikmaken van 
administratiekantoor AdRisk was dit jaar wat anders dan voorgaande. Het verzoek de cijfers ook naast de begroting 
te leggen is bij punt 9 in deze vergadering ingevuld.  
 
De kascommissie spreekt zijn waardering uit voor het werk dat de penningmeester heeft verricht en adviseert de 
algemene ledenvergadering zowel bestuur als penningmeester voor het gevoerde financiële beleid decharge te 
verlenen. Hiertoe besluit de vergadering. 
 

11. Verkiezing leden kascommissie  
Beide leden (Henk Mees en Peter Verbunt) blijven in de kascommissie. Er wordt gezocht naar een derde deelnemer, 
Henk en Peter geven aan verjonging op prijs te stellen. 
 

12. Concept Begroting seizoen 2022 – 2023 
Penningmeester presenteert de begroting voor het nieuwe seizoen. Deze heeft drie speerpunten: 
 Ondersteuning van technisch beleid, zoals hierboven door Coen van Overbeek is toegelicht. 
 Aanhalen sociaal karakter van de vereniging door ondersteuning van (meer) activiteiten vanuit 

kantinebeheerders en evenementencommissie. 
 Energiebesparende maatregel aangaande verlichting veld 5 en airco systeem in kantine. 

 
De begroting wordt door de vergadering goedgekeurd. 

 
13. Afsluiting door de voorzitter 

Henri bedankt iedereen voor aanwezigheid, wel thuis, vergadering gesloten. 


